
«LA UNIHICACIÚ DE 

LES GUARDERIES SE

RIA L'IDEAL;AIXD, 

PERU,NO ES FEINA 

NOSTRA,CREC QUE HI 

HA GENT inOLT CON

CRETA INDICADA PER 

FER-H0.9 

Xavier COLON

-Com va anar aquest canvi,hi van 

laver dimissions,queixes...?

'No,ai que passava ara que alguns 

pares de la junta no hi tenien 

cap fill i par tant an aquells 
moments ja no hi toníen res a 

veura.Potser caldria matisar la 

diferència entre la (junta ac

tual i 1 'anterior.La primera la 

podríem calificar da fundadora, 

va ser la que os va moure a l'hò 

ra de crear la guarderia,p8rò 

una vegada aconsseguit això la 

sova feina acabava ,ja no hi 

taníen cap lligam.Nosaltres es

tam obligats per què hi tenim 

els nostres fills i as lògic 

quo la junta estigui composada 

par persones directament afec

tades. Llavors ol canvi e3 va 

produir quan davant els grous 

problemes econòmics alguns pa

res de la junta que hi tenien 

fills van proposar fer-se cà

rrec da la situació ssmpre i 

quan la resta do la junta qua 

ja no hi tenia cap lligam,ple- 

gués.

-Llavors es va elegir aquesta 

junta...

"Si,es va olegir democràtica

ment.Es va presentar una can

didatura formada per personas 

voluntàries i es va sometra a 

votació.El resultat va ser da 

4 vots en contra i 54 a favor 

tenint en compto quo els que

ens presentàvem no vam votar, 

por tant no es pot dir que va 

ser una junta imposada."

— Com estava l'economia quan 

vosaltres vàrsu entrar?

"Be,la situació econòmica ja 

estava molt malament.El que vam 

fer va ser en primer lloc dama 

nar com una mena de prèstam als 

pare3 de 10.000 pt8s. que ara 

Ja es van tornant,les hermanes 

també ens van ajudar i a part 

d'això s'han organitzat altras 

coses a fi da recollir diners. 

La situació,però continua si- 

guont critica.Ei mes de gener 

vam apujar les cuotes i el 

gener do l'any quo ve les hau

rem de tornar a pujar.*

-Els rumors que jo he 3antit.

són precisament que 3.300 ptes. 

és molt car,però amb el que 

jo sé d altres guarderies no 

és precisament car,s'arriben 

a pagar cuotes ;ds 10.000 ptes. 

Que en penseu d'això?

"Caldria qua la gent es mentja 

litzés que una guarderia no és 

el lloc on es "guardsn"sls na- 

nos,sinó que s'edgca al nen com 

a persona social que és i per 

aixo fa falta una personal i 

una organització que fa,que 

es necessitin tres persones per 

la guarderia que es dàdiquin a 

aquesta educació.El qua no podem 

fer as posar una persona amb 

una cla38 de 60 nanos per què 

una guardaria no és això. Per 

tant no ós massa difícil enten-
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